

التاريخ: 29 يناير 2024م

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: مجلس الإدارة يعتمد النتائج المالية و يوصي بتوزيع أرباح لعام 2023م

عقد مجلس إدارة البنك الأهلي ش.م.ع.ع إجتماعه بتاريخ 29 يناير 2024م وأُعيدت النتائج المالية لعام 2023م.

1- النتائج المالية:

التغير %	31 ديسمبر 2022م	31 ديسمبر 2023م	
	مليون ريال		
7.8	2,500.4	2,694.2	صافي القروض والسلف و التمويل
7.9	3,075.5	3,318.3	إجمالي الأصول
7.8	2,296.2	2,475.7	ودائع العملاء
13.1	460.9	521.4	إجمالي حقوق المساهمين
7.5	91.70	98.54	إيرادات التشغيل
(7.2)	(40.23)	(43.13)	مصروفات التشغيل
(0.2)	(13.06)	(13.09)	صافي انخفاض قيمة الأصول الماليه
10.2	38.40	42.32	ربح السنه قبل الضريه
10.2	33.09	36.45	صافي الأرباح

تخضع البيانات المالية غير المدققة للإعتماد من قبل البنك المركزي العماني ومساهمي البنك.

2- توزيعات الأرباح :

أوصى مجلس الإدارة بتوزيع أرباح بقيمة 9 بيسات (تتكون من أرباح نقدية بقيمة 4.5 بيسة ومن سندات قابلة للتحويل الإلزامي بقيمة 4.5 بيسة). سيحصل المساهمون على أرباح نقدية بواقع 4.5 بيسة للسهم الواحد بإجمالي 10.573 مليون ريال عماني. كما سيحصل المساهمون على سندات قابلة للتحويل الإلزامي بدلاً عن توزيع الأرباح وذلك بقيمة تعادل 4.5 بيسة للسهم الواحد بإجمالي 10.573 مليون ريال عماني. وتحمل السندات القابلة للتحويل الإلزامي معدل فائدة قدره 6٪ سنوياً. وعند الاستحقاق، سيتم تحويل السندات إلى أسهم عادية للبنك بسعر أساسي قدره 145 بيسة للسهم الواحد بشكل إلزامي دون أي خيار أمام المصدر أو حاملي السندات لإسترداد هذه السندات نقداً. تُستحق هذه السندات بعد فترة سنتين من تاريخ إصدارها وسيتم إدراج السندات في بورصة مسقط. تخضع توزيعات الأرباح النقدية المقترحة وإصدار السندات القابلة للتحويل الإلزامي إلى موافقة الجهات الرقابية والتنظيمية ومساهمي البنك .

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،



حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة

Date: 29 Jan 2024

After Compliments

Subject: Board of Directors approved Financial Results for the year 2023 and recommend dividend

The Board of Directors of Ahli Bank SAOG, in their meeting held on 29 January 2024, has approved the following results for the financial year 2023.

1. Financial Results:

	31-Dec-23	31-Dec-22	Change %
	All Figures RO in Millions		
Loans & advances and Financing, net	2,694.2	2,500.4	7.8
Total assets	3,318.3	3,075.5	7.9
Customers' deposits	2,475.7	2,296.2	7.8
Total equity	521.4	460.9	13.1
Operating income	98.54	91.70	7.5
Operating expenses	(43.13)	(40.23)	(7.2)
Net impairment on financial assets	(13.09)	(13.06)	(0.2)
Profit before taxation	42.32	38.40	10.2
Profit for the year	36.45	33.09	10.2

The unaudited financial statements are subject to Central Bank of Oman and shareholders' approval.

2. Dividends:

The Board of Directors have recommended a total dividend of 9 baiza (4.5 baiza in the form of cash and 4.5 baiza in the form of mandatory convertible bonds ("MCBs")). The shareholders shall receive cash dividend of 4.5 baiza per share aggregating to RO 10.573 Million. In addition, shareholders will receive MCBs in lieu of dividend of 4.5 baiza per share aggregating to RO 10.573 Million.

The MCBs will carry a coupon rate of 6% per annum. On maturity, the bonds will be converted to ordinary shares of the Bank at an underlying price of 145 baiza per share without any option to either the Issuer or the Bondholders to redeem the MCBs in cash.

These MCBs will mature after a period of 2 years from the date of issuance and will be listed on Muscat Stock Exchange. The proposed cash dividend and issuance of MCBs are subject to obtaining the approvals of the regulatory authorities and shareholders.

Sincerely,



Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary

